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БЕОГРАД - Социјалистичка партија Србије сматра да нема потребе да "косовски
министар спољних послова" долази у Београд, као и да скупови на којима се расправља
о питањима државне политике морају бити организовани у договору са Владом Србије,
изјавио је данас заменик шефа посланичке групе те странке Ђорђе Милићевић.

  

  

Милићевић је новинарима у Скупштини Србије рекао да његова странка поштује рад
невладиних организација, али да тематски скупови на којима се расправља о питањима
државне политике морају бити организовани у договору са Владом Србије.

  

"Што се тиче СПС, ми сматрамо да Тачи нема потребе да долази у Београд по овом
питању и на овај скуп, али озбиљна државна питања ипак морају бити организована у
договору са државним органима, а колико је нама познато, у организацији овог скупа
нису учествовали државни органи", рекао је Милићевић.

  

Говорећи о најави наставка дијалога Београда и Приштине у уторак, 21. априла,
Милићевић је рекао да подржава најаву директора владине Канцеларије за Косово и
Метохију Марка Ђурића о сачињавању извештаја у којем би било представљено шта је
све учињено у досадашњем току дијалога.
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СПС, према његовим речима, сматра да је јако важно сачинити транспарентан и
свеобухватан извештај пре свега када је реч о доприносу који је Србија дала у напретку
дијалога, будући да је потпуно јасно и евидентно да Приштина касни у испуњењу својих
обавеза које су јасно и прецизно дефинисане споразумом.

  

"Верујемо да ће наредних разговора бити речи о формирању ЗСО, али и о све тежој
безбедносној ситуацији и све већем броју инцидената на северу Косова, питањима
енергије, телекомуникација и авиосаобраћаја", казао је Милићевић.

  

(Танјуг)
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